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  W związku z brakiem możliwości realizacji przez Miejski Zarząd Dróg 

rozbudowy i przebudowy ul. Narcyzowej zgodnie z projektem z 2018r, proszę o 

dokonanie oględzin i ocenienie stanu bezpieczeństwa pieszych w pasie drogowym 

ww. ulicy.  

  Ul. Narcyzowa, pomimo dokonanych remontów nawierzchni i zastosowania 

„mijanek”, ogranicza pieszym możliwość bezpiecznego poruszania się. Brak 

chodnika, dotkliwie odczuwają osoby starsze, które idą pieszo do kościoła, na zakupy 

czy do sąsiadów. Na odcinku od kościoła pw. Św. Brata Alberta do skrzyżowania ul. 

Narcyzowej z ul. Św. Brata Alberta brak jest chodnika czy nawet pobocza.  

  W związku z powyższym proszę o wykonanie pobocza na odcinku od  dla 

poprawy bezpieczeństwa pieszych na ulicy Narcyzowej od kościoła pw. Św. Brata 

Alberta do skrzyżowania ul. Narcyzowej z ul. Św. Brata Alberta.  

        Z poważaniem  


